

Certificate of Approval

This is to certify that the Management System of:

SICPA SA

Av. de Florissant 41, 1008 Prilly, Switzerland

has been approved by LRQA to the following standards:

ISO/IEC 27001:2013



Gilles Bessiere - Area Technical Manager

Issued By: LRQA France SAS

for and on behalf of: Lloyd's Register Quality Assurance Limited

This certificate is valid only in association with the certificate schedule bearing the same number on which the locations applicable to this approval are listed.

Current Issue Date: 18 April 2018
Expiry Date: 17 April 2021
Certificate Identity Number: 10074992

Original Approvals:
ISO/IEC 27001 – 18 April 2018

Approval Number(s): ISO/IEC 27001 – 00013476

The scope of this approval is applicable to:

Operation and maintenance of Corporate IT infrastructures and services, on Lausanne sites (Switzerland), for internal users in accordance with the declaration of applicability version 28 7 2017



001

Certificate Schedule

Certificate Identity Number: 10074992

Location	Activities
Av. de Florissant 41, 1008 Prilly, Switzerland	ISO/IEC 27001:2013 Operation and maintenance of Corporate IT infrastructures and services, on Lausanne sites (Switzerland), for internal users in accordance with the declaration of applicability.
SICPA SA Albert-Amon 1, 1373 CHAVORNAY, Switzerland	ISO/IEC 27001:2013 Operation and maintenance of Corporate IT infrastructures and services, on Lausanne sites (Switzerland), for internal users in accordance with the declaration of applicability.



001

Certificat d'Approbation

Nous certifions que le Système de Management de la société :

SICPA SA

Av. de Florissant 41, 1008 Prilly, Suisse

a été approuvé par la société Lloyd's Register Quality Assurance selon les normes suivantes :

ISO/IEC 27001:2013



Gilles Bessiere - Area Technical Manager

Emis par : LRQA France SAS

au nom et pour le compte de : Lloyd's Register Quality Assurance Limited

Ce certificat n'est valable que s'il est accompagné de l'annexe portant le même numéro, et sur laquelle figure la liste des sites correspondant à l'approbation.

Certificat en cours : 18 Avril 2018
Date d'expiration : 17 Avril 2021
Numéro de certificat : 10074991

Première(s) approbation(s) :
ISO/IEC 27001 – 18 Avril 2018

Numéro(s) d'approbation : ISO/IEC 27001 – 00013476

Le Système de Management concerne :

Exploitation et maintenance des infrastructures et des services IT, sous contrôle de GIS et des fonctions Corporate sur sites lausannois (SUISSE), à destination des utilisateurs internes en conformité avec la déclaration d'applicabilité version 28 7 2017.



001

Annexe au certificat

Numéro de certificat : 10074991

Site	Activités
Av. de Florissant 41, 1008 Prilly, Suisse	ISO/IEC 27001:2013 Exploitation et maintenance des infrastructures et des services IT Corporate sur sites lausannois (SUISSE), à destination des utilisateurs internes en conformité avec la déclaration d'applicabilité.
SICPA SA Albert-Amon 1, 1373 CHAVORNAY, Suisse	ISO/IEC 27001:2013 Exploitation et maintenance des infrastructures et des services IT Corporate sur sites lausannois (SUISSE), à destination des utilisateurs internes en conformité avec la déclaration d'applicabilité.



001